

## Kerjaya Prospek kekal berdaya tahan, raih kontrak baharu secara konsisten pada FY24

10 Jul 2024



**KUALA LUMPUR 10 Julai** - Kerjaya Prospek berjaya meraih kontrak baharu secara konsisten pada FY24 menekankan daya tahannya walaupun kekurangan projek baharu dalam segmen industri yang mungkin boleh menjadi penilaian semula kepada kumpulan itu.

RHB Investment berkata, buku pesanan tertunggak kumpulan itu berada kira-kira RM4.1 bilion, dengan RM980 juta dalam kontrak baharu diperoleh sehingga kini, merangkumi 65% daripada sasaran penambahan semula FY24 mereka sebanyak RM1.5 bilion.

Katanya, sebahagian besar buku pesanan itu dikaitkan dengan projek Seri Tanjung Pinang Fasa 2 (STP2), dengan peluang masa depan disokong oleh permintaan yang kukuh dan kadar penggunaan yang tinggi untuk pembangunan sedia ada seperti The Lume.

"Selain STP2, kumpulan itu juga telah mencapai kemajuan yang ketara di kawasan Batu Kawan, memperoleh kontrak bernilai kira-kira RM1.3 bilion daripada Aspen Holdings (ASPEN SP).

"Selain itu, melalui cabang hartanahnya, mereka bekerjasama dengan ASPEN dalam pembangunan guna bercampur seluas 222,000 kaki persegi, seterusnya memanfaatkan potensi pertumbuhan di Batu Kawan.

"Penglibatan kumpulan dalam pembangunan Elmina West dengan anggaran nilai pembangunan kasar sebanyak RM1.5 bilion, memberikan satu lagi peluang positif," katanya dalam satu nota kajian, hari ini.

Firma penyelidikan itu melaraskan penilaian harga sasarannya untuk Kerjaya Prospek, menetapkan nisbah harga kepada pendapatan (P/E) sasaran yang lebih tinggi sebanyak 17x (meningkat daripada 14x) untuk segmen pembinaannya dalam penilaian jumlah bahagiannya.

Pelarasan itu mencerminkan peningkatan keyakinan terhadap prospek industri syarikat, disokong oleh kemenangan kontrak baru-baru ini dan inisiatif strategik yang bertujuan untuk meningkatkan kedudukan pasaran dan keuntungan.

"Pelabur dinasihatkan untuk mempertimbangkan saham Kerjaya Prospek untuk potensi pertumbuhan, disokong oleh buku pesanan yang mantap dan pengembangan strategik dalam projek pembangunan utama.

"Kami mengekalkan saranan 'beli' dengan harga sasaran (TP) 25% lebih tinggi kepada RM2.45 sesaham," katanya. - [DagangNews.com](https://www.dagangnews.com)